
Muut keskusteltavat asiat  
 

Puheenjohtaja otti esille Saariselän alueen talvikunnossapidon tason. 
Maanrakennusmestari ilmoitti, että viedään terveiset urakoitsijalle ja että 
tekninen osasto pitää työmaakokouksia urakoitsijoiden kanssa 
kuukausittain. 
 
Keskusteltiin myös Ylämajan polun asemakaavoituksen tilanteesta.


